
 

Referat fra bestyrelsesmøde  
tirsdag d. 10. oktober 2006 kl. 19.00 i Leifsgade 7 
 
Tilstede: Christian, Jesper B., Flemming, Conni, Jean, Birthe og 
Michael. 
Afbud: Jesper S. 

 
1. Dagsorden til mødet blev godkendt. 
2. Referent: Michael 
3. Referat af 19. september 2006 er godkendt. 
4. Orientering ved Conni: 

a. Gennemgang af huset. Huset er blevet grundigt gennemgået af en arkitekt fra Birch & 
Krogboe. Gennemgangen inkluderede blandt andet hvilke opgange der skal males, 
vinduer som skal istandsættes samt generel vedligeholdelse.  Bestyrelsen mødes med 
arkitekten onsdag den 18. oktober for at skabe et overblik over, hvilke renoveringer 
foreningen står overfor de næste 10 år. 

b. Renovering af facaden mod Leifsgade. Leifsgade skal graves op i perioden februar 
2007 til oktober 2007,som følge af nedlæggelse af fjernvarmerør. Dermed må 
renoveringen af facaden mod Leifsgade muligvis udskydes, da der er et tidsmæssigt 
sammenfald mellem de to projekter. Der tages kontakt til Københavns Energi. 

c. SBS-lejligheder. Kommunen kræver af foreningen, at hver tredje lejlighed stilles til 
rådighed for nødstedte mennesker. Fremover vil administrator sikre at det sker. Vi håber 
her, at der kan tages hensyn til ønsker om sammenlægninger og internt køb.  

d. Cykelindsamling bliver sidst i november måned. 
 

 
Opfølgning på opgaver: 

a. Lejlighedssammenlægninger. De sidste lejlighedssammenlægninger kontrolleres. Det 
indskærpes at der skal foreligge godkendelse af sammenlægninger, før man kan fremleje. 

b. Affald på for- og bagtrappe. Trappevaskeren melder tilbage til varmemestrene hver 
måned angående hvad der står på trapperne. Jan og Alex sørger for, at det bliver fjernet.  

c. Udkast til Nøglekuvert. Bestyrelsen arbejder på lave en standardiseret kuvert som man 
lægger sin nøgle i, når de afleveres til varmemestrene. 

d. Fortegnelse over Bryggenetstik. Der skal laves en opgørelse over antal og placering af  
Bryggenetstik, således at regning kan kontrolleres.  

e. Tilladelse til opstilling af hunde-høm-høm stativer. Foreningen har ikke fået søgt 
kommunen om tilladelse til at opsætte stativer til hundes efterladenskaber. Dette roder 
Birthe bod på, ved at kontakte kommunen.  

 
5. Arbejdsweekend: Nye ideer og planlægning af de kommende arbejdsweekender udskydes til 

efter generalforsamling. 
 
6. Generalforsamling:  

Bestyrelsen mødes den 26. oktober for at gennemgå og tilrette alt materialet til 
Generalforsamlingen. 

 
7. Renteswap på det 10-årige stående lån: 

Bestyrelsen har været til møde hos Nykredit for at høre om muligheden for at lave en renteswap 
på foreningens 10 årige stående lån, som skal rentetilpasses pr. 31.12.2010. Med de aktuelle 
renteforhold kan der laves en renteswap allerede nu, som sikrer renten for perioden 2010-2020 
på ca. 4,60 % p.a. Ydelsen vil hermed blive reduceret med ca. 700.000 kr. om året i forhold til 
den nuværende ydelse. Faldet i ydelsen vil så ske samtidig med at der påbegyndes betaling af 
afdrag på lånet til Grundejernes Investeringsfond. Bestyrelsen besluttede at indgå en 10 årige 
renteswap. 

 
8. Betaling af bryggenetstik ifbm. sammenlægning 

Henvendelse fra 2 andelshaver omkring bestyrelsens krav om tilbagebetaling. Udsat. 
 
 



 
9. Ulovlige fremlejere 

Lister og fordeling af opgange – Jean. Udsat.  
 

10. Eksklusion pga. ulovlig fremleje 
Andelshaver har meddelt at han bor i lejligheden, og der gøres derfor ikke mere ved sagen.  
 

11. Beboerhenvendelse 
Lejer beder om at nyt el ifbm. nyt komfur til Bygas2 laves af foreningen. Bestyrelsen er enig om, 
at foreningen ikke på nuværende tidspunkt skal finansiere forbedringer hos lejerne.   

 
12. Kælderen 

Forslag til ”Kælder-oversigt” + hvad der er tilladt i vaskekældrene - Jesper og Conni. Udsat. 
 

13. Virksomhedsplanen 
Udsat. 
 

14. Eventuelt 
Møde med Birch og Krogboe den 18. oktober kl. 17.30 samt bestyrelsesmøde omkring 
generalforsamlingen den 26. oktober kl. 19.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


